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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. október 27- 

               én 16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 fő képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Sürgősséggel küldtük ki a „Panelkuckó 

Alapítvány kérelme” tárgyú előterjesztést.  

A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt.  

Elsőként felteszem szavazásra, hogy aki elfogadja a sürgősséggel kiküldött „Panelkuckó 

Alapítvány kérelme” tárgyú előterjesztés napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a „Panelkuckó Alapítvány 

kérelme” tárgyú előterjesztés napirendre vételét. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Jenei Tamás)” tárgyú előterjesztés zárt ülésen 

történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

279/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Jenei Tamás)” tárgyú, 168/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Gergő-Varga Rita)” tárgyú előterjesztés zárt 

ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

280/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Gergő-Varga Rita)” tárgyú, 176/2022. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Rendelet a „Pétfürdőért” kitüntetés alapításáról és adományozásának rendjéről szóló 

11/2021.(XI.26.) önkormányzati rendelet módosításáról (171/2022.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (170/2022.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (174/2022.) 

5.) Beszámoló az I-III. negyedéves szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (172/2022.) 

6.) Bölcsőde téli zárva tartása (169/2022.) 

7.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (175/2022.) 

8.) 110/2022.(III.31.) számú határozat visszavonása (173/2022.) 

9.) Ady Endre utca 11/A. fűtéskorszerűsítés 2. (178/2022.) 
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10.) Pétfürdőről Várpalotára kanyarodó út jobb oldalán lévő közúti vezetőkorlát (szalagkorlát) 

helyrehozatala (179/2022.)  

11.) Pétfürdő műfüves pálya felújítása 2. (180/2022.) 

12.) PMTE fűtés támogatása (181/2022.) 

13.) Panelkuckó Alapítvány kérelme (182/2022.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (177/2022.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Olyan tiszteletteljes kérésem volna, hogy a 11, 12-es napirendi pontokat 

vegyük előre, mert az egészségügyi problémám miatt nem biztos, hogy végig tudom ülni az 

ülést. Köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ehhez hozzájárul, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal a napirend cserét elfogadta. 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Pétfürdő műfüves pálya felújítása 2. (száma: 180/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az lenne a kérdésem Nagy Zsolt képviselő úrhoz, hogyha 

megszavazzuk ezt az összeget, mikor fog megvalósulni a szerződéskötés? Onnantól kezdve fix 

vagy az MLSZ még változtathat-e a bekerülési összegen? 

 

Nagy Zsolt képviselő: A szerződés aláírásával mindenképpen meg akartam várni a Képviselő-

testület döntését, fedezet nélkül felelőtlenség lett volna aláírni. Az aláírástól számított 8 napon 

belül át kell utalni a pénzt. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha a pénz elmegy? 
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Nagy Zsolt képviselő: Akkor kiírják a közbeszerzést. Nagy valószínűséggel ez a beruházás 

már csak tavasszal fog megvalósulni. Van a szerződésben egy olyan pont, hogy az MLSZ-nek 

elszámolási kötelezettsége van a fel nem használt összeget illetően. Úgy veszem ki, mivel 

felmerülnek költségek, azt az MLSZ nem fogja tovább finanszírozni, akkor ő arra törekszik, 

hogy ne legyen magasabb az ár és hogy minél hamarabb megvalósuljon.  

Van egy olyan pont a szerződésben, hogy amennyiben emelkedne az összeg, arra az MLSZ nem 

köteles plusz forrást biztosítani, akkor nem lesz belőle semmi.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Viszont akkor a pénz visszajön. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen, vissza kell utalnia adott határidőn belül.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Több már nem lehet, ha nem valósul meg a beruházás, akkor 

a pénz visszakerül az önkormányzathoz.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekem csak az a furcsa, hogy nincs kivitelező, de már kivitelezési 

összeg van és a 10 %-ot át kell utalni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerintem ez egy nagyon jó pályázat, nagyon kicsi az önrész, 

amivel be kell szállni, és rendbe is kell rakni a műfüves pályát, élni kell vele. Remélem, hogy 

meg fog valósulni. Mindenképpen támogatom.  

 

Horváth Éva polgármester: A felújítás több mint a duplájába kerül, mint annak idején a 

megvalósítás.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az 10 éve volt polgármester asszony és ott 30 %-os önrészt kellett 

fizetni. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nekem is van bajom ezzel a műfüves pályával. Egyrészt 

137 millió forint a felújítás tervezett összege, ami igen nagy összeg. Közel 14 millió önerőt kell 

biztosítani az önkormányzatnak, ez sem elhanyagolható. Mivel már megvan, nem hagyhatjuk 

így, fel kell újítani. Amikor telepítettük, akkor 50 millió forintot tettünk bele. Ez óriási összeg. 

Ez az összeg 80 lakás energetikai lakás felújítására lenne elegendő.  

A határozat szövegében az van, hogy az összeg felhasználásáról a PMTE részére írásos 

elszámolást kér a kivitelezés befejezését követő 30 napon belül. Mivel ennek a mondatnak nincs 

alanya, feltételezem, hogy az előző mondat alanya az alany, a Képviselő-testület. De ha a 

Képviselő-testület kéri, akkor nem a PMTE részére, hanem a PMTE részéről kérünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem, mert a PMTE a szerződő fél és őt kötelezzük arra, hogy 

kérjen elszámolást.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor ki kéri? 

 

Horváth Éva polgármester: A PMTE-nek kell kérni elszámolást, mert ő köti ezt az 

együttműködési megállapodást. Nem mi kötjük.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor a PMTE kér a PMTE részére írásos elszámolást. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, a Képviselő-testület. Ez a határozat megy az MLSZ-

hez. A Képviselő-testület kér az MLSZ-től a PMTE részére. 



5 

 

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

281/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

a) 117/2022.(III.31.) számú határozatát – tekintettel arra, hogy az abban 

meghatározott önerő mértéke a szükségesnél alacsonyabb – visszavonja.  

 

b) a Magyar Labdarúgó Szövetség (továbbiakban: MLSZ) 2022. évi 

sportfejlesztési programjában szereplő pétfürdői műfüves pálya MLSZ 

általi felújításához a szükséges önerőt az alábbiak szerint biztosítja a 

PMTE részére az általános tartalék terhére. 

 

Felújítás tervezett bruttó költsége:  137.783.141,- Ft 

Önerő bruttó költsége:            13.778.314,- Ft 

Szükséges TAO forrás (MLSZ):          124.004.827,- Ft 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az összeg átutalására a 

PMTE számlájára az MLSZ és a PMTE közötti együttműködési 

megállapodás aláírása után.  

 

Az összeg felhasználásáról a PMTE részére írásos elszámolást kér a 

kivitelezés befejezését követő 30 napon belül.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításakor a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő átutalásra: a megállapodás aláírását követően, az abban foglaltak 

szerint 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

2.) PMTE fűtés támogatása (száma: 181/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy a támogatás összege 3 millió Ft 

legyen a 2022. október-november-december havi fűtési díjak finanszírozására, valamint, hogy 

az Egyesület október-november hónapban 40 %-kal, december hónapban 70 %-kal csökkenti a 

hőfelhasználást a 2021. évi bázis adatokhoz képest. 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy általam és van egy elnök által számított verzió. 

Változatlanul fenntartom az előterjesztésben megfogalmazottakat, hogy azt be lehetne tartani, 

ha 1,5 millió forintot adunk az iskola két épületében lévő konyha és étkezőre erre az évre, ami 

légköbméterben sokkal nagyobb, mint a PMTE épülete. Reggel 5-től délután 3-ig heti öt napig 

van használva. Itt elnök úr szerint heti 2-3 edzés van két órában, meg a meccsek. Úgy 

gondolom, hogy az 1,7 millió forint elég lenne. Volt egy javaslat 3 millió forintról.  

Egy dolgot szeretnék megkérdezni, mert valószínű az én javaslatom nem fog átmenni, hogy 

elhangzott a Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy ezt a 40 és 70%-ot be kell tartani. Nekem 

támogatási szerződést kell kötnöm a PMTE-vel, kérek tanácsot, hogy ennek, hogy legyen az 

elszámolása? Ez egy civil támogatás, ami a kereten belül megy. Az elszámolást a belső ellenőr 

ugyanúgy át fogja nézni. Meg kell nézni, hogy be lett-e tartva a 40 %-os és 70 %-os csökkenés, 

abból le lett-e vonva az előző évi bázisadat, és a különbözet az, ami támogatásra alkalmas. 

Javaslatokat kérek. Utaljam át egyösszegben az összeget, vagy darabonként, ahogy a számlák 

jönnek ki? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elnézést polgármester asszony, a határozati javaslatodba 60, 

80 %-ot írtál bele feltételként, akkor tudtad, hogy mit fogsz beleírni a szerződésbe. Most a 40, 

70-nél nem tudod? Ugyanazt.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért nem tudom, mert a 40, 70 nem inspirálja arra a PMTE-t, 

hogy elérje ezt a százalékot.  

 

Béni Norbert képviselő: Kicsit megelőző kérdésem lenne. Október vége van. Menni fog az 

októberi 40 %? 

 

Horváth Éva polgármester: 15-ével indult be az egész.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor is már október vége van.  

 

Horváth Éva polgármester: Októberben nem kellett fűteni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Fűtés nem volt. A mai napig nem rendeltük meg a fűtést.  

 

Béni Norbert képviselő: A tavalyi évhez képest menni fog a 40 %? Mert ha nem megy, akkor 

bukta van.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Én is akartam kérdezni, hogy mi van akkor, ha a 60 %-os felhasználás 

61 lesz, vagy 62, illetve a 30 %-os felhasználás 31 vagy 32? Akkor mi van? Ha így megkötjük 

a kezünket… Nyilván szeretnék bizalmat kérni a Képviselő-testülettől, hogy mindent 

megteszünk azért, hogy tudjunk spórolni, és már meg is tettük az intézkedéseket, de 100 %-ra 

nem tudom garantálni, hogy annyi lesz. Ha ezt beírjuk a szerződésbe, az köt, ha ennek ellenére 

történik mondjuk kifizetés, akkor azt a belső ellenőr észrevételezi. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Annyit fog kifizetni az önkormányzat, amennyi a 

szerződésben benne van. A 40 % csökkenésig, ha azalatt van, akkor azt nem fizeti ki.  

 

Béni Norbert képviselő: Itt pont az van bent, amit polgármester asszony mond, hogy a 

támogatás feltétele.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Akkor ezt pontosítani kell, mert amit polgármester asszony mondott, 

akkor úgy van, hogyha nem teljesül, akkor… 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor semmi. Tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén is erről 

volt szó.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Itt ebben nincs így szó szerint benne.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az egy emlékeztető, abba nem is kell, hogy szó szerint bent 

legyen, mert erről nem volt szavazás. Szóba került, és mivel a határozatban ez feltétele a 

kifizetésnek, hogyha ez a feltétel nem teljesül, akkor nincsen pénz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Van egy javaslatom. Az elszámolás úgy legyen, amit a 

Pénzügyi Bizottság ülésén is elmondtam, hogy adjuk meg a 3 millió forintot, és mindig az 

aktuális számlaegyenleget kielégítve, ezt a feltételt meg ki kell venni, mert nem tartható.  

A másik dolog, amit polgármester asszony elmondtál érvként, hogy az iskola étkeztetés ennyi 

pénzt kapott. Nem kell összehasonlítani a két dolgot. Egyfelől annyi pénzt kapott az iskola 

étkeztetés, amennyit kért.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem kért semmit, én számoltam ki azt is.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De nem alkudoztunk. Mindegyik intézmény megkapta azt a 

pénzt, amire szüksége van. Most miért kell a PMTE-vel nem ugyanúgy bánni? Nem 

összehasonlítható, hogy felöltözött gyerekek vannak az épületben, vagy leizzadt focisták 

bemennének a 14 fokba és lebetegednének, vagy tekések. Hála a jó Istennek meg tudjuk 

magunknak engedni. Javaslom, hogy vegyük ki ezt a százalékos teljesítést, mert nem biztos, 

hogy teljesíthető. Viszont,  ahhoz is ragaszkodunk, hogy csak az ellenszámlát minden hónapban 

és csak erre lehet költeni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem értek veled egyet. Hogyhogy nem lehet összehasonlítani az 

iskolával? Bemegy a gyerek az öltözőbe, felöltözik és nem fázik meg, nem lesz beteg. Nem ott 

tornázik.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A sportoló ott tornázik és leizzad. A körtét meg a dinnyét 

nem kell összehasonlítani.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az elszámolásra a következő javaslatom van. A 40, 70 % 

a tavalyi bázis fogyasztásra vonatkozik. A tavalyi bázis fogyasztás 40 %-áig mindenképpen 

kifizeti az önkormányzat, ha annál rosszabbul teljesít, akkor azt nem fizeti ki, kifizeti a PMTE.  

 

Horváth Éva polgármester: 60 % és mínusz a tavalyi összeg, ami rendelkezésedre állt idáig 

is. 

 

Nagy Zsolt képviselő: 40 %-kal.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jó? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A megfogalmazás nem jó. Ez a megfogalmazás nem azt 

jelenti, amit most mondtál. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt módosítottam.  

 

Béni Norbert képviselő: Jól értem, hogy a támogatás feltétele mondatot vegyük ki és a PMTE 

meg fogja kapni ezt a 3 millió forintot év végéig. Ha efölött lesz a rezsi számla, azt meg ő fogja 

intézni.  

 

Horváth Éva polgármester: Az összeget még nem mondom, mert nem volt róla szavazás. 

Ennek az erejéig, maximum eddig működési támogatást kap. Felhatalmazza a polgármestert a 

támogatási szerződés megkötésére, melyben az elszámolás és a pénz átutalás módja a 

következőképpen bonyolódik: október 15-től és november hónapban 40 %-os fűtési fogyasztás 

csökkenés esetén a többlet fűtési díjat finanszírozza az önkormányzat. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem jó. Nagyon bonyolult voltál.  

 

Béni Norbert képviselő: A 40 %-os megtakarítás összegét finanszírozza az önkormányzat. 

Mínusz az eredeti összeg. A fölötti részt a PMTE továbbra is.  

 

Horváth Éva polgármester: Október 15-től november végéig a 40 %-os fűtés megtakarítást 

finanszírozza az önkormányzat, levonva belőle… 

 

Béni Norbert képviselő: De nincs feltételhez kötve, hogy ennek meg kell lenni a 40 %-nak. 

Ha nem sikerül a 40-et elérnie, azt meg a PMTE-nek… 

 

Horváth Éva polgármester: Decemberben ugyanígy. 

 

Béni Norbert képviselő: 70 %? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen, decemberre, januárra 70-et vállaltunk, novemberre meg 40-et. 

 

Béni Norbert képviselő: Decemberre 30 %-ig. Ha nem sikerül ezt teljesíteni a PMTE-nek, 

akkor megint az övé. Nincs feltétel, hogy köteles teljesíteni. Ha nem sikerül elérni a 

megtakarítást, akkor az az ő része.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát nem feltétel, hanem az elszámolás így megy. Most az 

összegről szavazunk. Aki egyetért a 3 millió forinttal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a 3 millió forintos támogatást.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor így lesz a 3 millió forint és ezzel a szöveggel, hogy az 

elszámolást. A támogatási szerződésben az átutalás… 

 

Béni Norbert képviselő: Magyarán, ha még jobban tud spórolni a PMTE, akkor nem is kell 

annyit átutalni.  
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Horváth Éva polgármester: Így van. Maximum ez a keret. Aki elfogadja a fentiekben 

ismertetett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

282/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 3.000.000,- 

Ft működési támogatást nyújt a Péti Munkás Testedzők Egyesületének a 

2022. október-november-december havi távfűtési hődíjak 

finanszírozására.  

 

Fedezet az önkormányzat 2022. évi költségvetésének általános tartaléka.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, 

melyben az elszámolás és a pénz átutalás módja a következőképpen legyen 

szabályozva:  

Az önkormányzat az egyesületet 

a) október-november hónapban a 2021. bázis évhez képeset 40 %-nyi  

b) december hónapban 30 %-nyi 

távfűtési hőenergia megtakarítása esetén a megemelt távfűtési díj és az 

egyesület rendelkezésére álló havi fűtési díj különbözetével támogatja. 

 

Amennyiben az a) és b) pontokban meghatározott megtakarítást az 

egyesület nem éri el, úgy a meghatározott megtakarítás és az egyesület 

által teljesített energiamegtakarítás különbözete is az egyesületet terheli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításakor a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő: a) a szerződés megkötésére: 2022. november 15. 

            b) költségvetési rendelet soron következő módosítása  

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Köszönöm szépen.  

 

 

3.) Rendelet a „Pétfürdőért” kitüntetés alapításáról és adományozásának rendjéről szóló 

11/2021.(XI.26.) önkormányzati rendelet módosításáról (száma: 171/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  
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Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-

tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2022.(X.28.) RENDELETE: 

 

a „Pétfürdőért” kitüntetés alapításáról és adományozásának 

rendjéről szóló 11/2021.(XI.26.) önkormányzati rendelet 

módosításáról  

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 170/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 3-as pontban lévő határozat ellentmondásos. A 3. pont 

azt mondja ki, hogy nem kívánja átadni a víziközmű rendszer üzemeltetését, azért, mert – az 1. 

pontban megmagyarázza – még teljeskörűen nem állnak rendelkezésre a tranzakciós 

szerződésben és az ingatlan átadási szerződésben rögzíthető adatok.  
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Horváth Éva polgármester: Nem. A 3-as pontban a részvényekről beszél, hogy azt nem 

kívánja átadni a Képviselő-testület. A 4. pont a vagyonról beszél. Nincs ellentmondás. Nincs rá 

még válasz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez így sem jó. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel már nem tudunk mit csinálni. Majd visszahozzuk a testület 

elé, akkor majd javítgatunk rajta.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De nem jó. Azt írja az 5. pontban… 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Onnan kimaradt, hogy a 3-as és 4-es pont.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Itt már előre megmondjuk, hogy ennek ismeretében 

határozottan fel fogjuk hatalmazni a polgármestert… 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha olyanok a feltételek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ennek keretében fel fogjuk hatalmazni.  

 

Béni Norbert képviselő: Ott van a feltételek megléte esetén fogjuk felhatalmazni, majd hogyha 

teljesültek a feltételek.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nincs automatizmus.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A feltétel az volt, hogy nem ismerjük. Akkor meg fogjuk 

ismerni, és akkor fel fogod hatalmazni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a határozat van, ezen ne vitatkozzunk. Most a határozat 

végrehajtásáról szól az előterjesztés.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jó. Elküldted.  

 

Horváth Éva polgármester: Más?  

 

Molnár Gyula László képviselő: A lakásrendeletet a következő hónapban biztos, hogy 

tárgyalni fogjuk? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem biztos, legkésőbb decemberben igen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon fontos volt, hogy még az idén tárgyaljuk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Fogjuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

283/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

a) 205/2022.(VI.30.), 248/2022.(IX.1.), 253/2022.(IX.19.), 

254/2022.(IX.19.), 255/2022.(IX.19.), 261/2022.(IX.29.), 

262/2022.(IX.29.), 265/2022.(IX.29.), 266/2022.(IX.29.), 

267/2022.(IX.29.), 268/2022.(IX.29.), 270/2022.(IX.29.), 

272/2022.(IX.29.), 273/2022.(IX.29.), 275/2022.(IX.29.), 

277/2022.(X.13.), 

 

b) a 264/2022.(IX.29.) számú határozat végrehajtásának 

határidejét 2022. november 24-ére módosítja. 

 

 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Október 27-től mondom.  

Rendezvényekkel kezdem. Szerintem, aki október 1-jén a 25 éves jubileumi rendezvényen itt 

volt, az azt mondhatja, hogy nem egy nagyképű, de szép rendezvényt csináltunk.  

Október 3-án az Idősek Napja nagyon jól sikerült. Az október 23-ai ünnepség is szépen lezajlott.  

 

 

16.33 órakor Nagy Zsolt képviselő elment az ülésteremből.  

A képviselők létszáma 5 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Liszt Ferenc utca 5. Társasház. Október 3-án megtörtént a 

megerősítés munkaterületének a lekerítése. Október 5-én az építéshatóság egy ellenőrzést 

tartott. Kitűzte, hogy életveszélyes a terület. A mai napig nem kaptunk egy jegyzőkönyvet az 

eredeti bejárásukról, egy kötelezvényt, amit a társasház kapott. Ők sem kaptak, csak szóban 

hangzott el, hogy 180 napon belül a jókarbantartást el kell végezni. Semmi nyoma nincs annak, 

hogy valamit az építéshatóság intézkedett volna, de a dolog megy. Október 11-én megkezdődött 

a megerősítés, cölöpözés, és folyamatosan megy most is, ha minden igaz december közepéig 

elkészül. 99 cölöpöt sajtolnak be a földbe, csinálják folyamatosan.  

KEHOP szennyvíz. Október 4-én volt a legutóbbi kooperáció. Október 5-én megkezdődött az 

ideiglenes út kiépítése, szerintem azóta el is készült. 18-án kaptuk meg az első részszámlát. Ne 

ijedjetek meg, minden számla rajtunk keresztül megy, tudniillik mi vagyunk a megrendelők. 

Minden számla rajtunk keresztül megy. Mivel ez építési engedély köteles, fordított áfás, és az 
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áfát is felvállalta az állam, de a programiroda nem ÁFA befizető, ezért nekünk meg kell 

igényelni az irányítóhatóságtól az áfát, megigényeltük, átutalták és nekünk kellett befizetnünk 

a NAV-hoz. Az első részszámla nettó 56.220.000,- Ft, 15.179.440,- Ft ment rajtunk keresztül. 

Beadtuk az igényt, idejött és befizettük.  

Október 21-én volt Alsóörsön egy Polgármesteri Fórum, ahova alpolgármester úrral elmentünk. 

Ezt Kontrát úr szervezte. Meghívta Dr. Dukai Miklóst a Belügyminisztérium 

Önkormányzatokért felelős államtitkárát. Arra számítottunk, hogy valami muníciót kaptuk az 

elkövetkezendőkre, de nem kaptunk. Részinformációkat kaptunk. Sokan voltunk és rájöttünk, 

hogy mindenkinek ugyanaz a problémája. Mindenki azon gondolkodik, hogy hogyan tovább, 

főként a következő évben.  

Elhangzott, hogy a köztisztviselői törvényt nem fogják változtatni.  

Mindenki tudja, hogy volt kőszén igényfelmérés az összes településen az országban, amit le 

kellett adni Pétfürdőnek is. Ennek az értékelése folyamatban van. 

Konkrétan elhangzott, amit a Pétkomm Kft. ügyvezetője is mondott a múltkori ülésen, hogy a 

távhő díjmegállapítás negyedévente lesz, ami logikus. Ez nem a lakossági, hanem intézményi 

és egyebek.  

Felhívta a figyelmet arra, hogy a települések gondban vannak az energia beszerzéssel, és hogy 

nem biztos, hogy kell egy olyan fajta közbeszerzést elindítani, amit indítottunk, hanem van egy 

központosított közbeszerzési honlap, amibe be lehet csatlakozni, ahol ki vannak jelölve, 

akiknek kötelező árajánlatot adni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az az MVM. Ők adják a 23-szoros ajánlatokat. Néztem. 

Ebben a konstrukcióban nem kötelező csak az MVM-nek adni, neki kell adni, de adhat más is. 

Mi csak a villamosenergiában vagyunk érdekeltek.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért mondtam, hogyha egy intézménynek lejár a szerződése, 

akkor ő maga nem fog tudni elindítani egy saját közbeszerzést. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egy intézménynek nem is biztos, hogy kell, mert lehet, hogy 

nincs akkora összege. 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy ilyen lehetőség.  

Szóba került több település részéről a közvilágítás. Olyan igény is felmerült, hogy vezessen be 

a kormány kijárási tilalmat éjféltől 4-ig, mert a települések nem tudják kifizetni a közvilágítást. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Sok önkormányzatnál felmerült, hogy lecsökkentik a 

világítást, és ez ellen a rendőrség tiltakozik, hogy akkor a közbiztonságot nem garantálja. Erre 

találta ki valamelyik polgármester, hogy akkor vezessenek be kijárási tilalmat éjszaka.  

 

Horváth Éva polgármester: Felvetődött olyan is több település részéről az elektromos 

áramnál, a „H” tarifa. Az a lakosságnak lett kitalálva, ez a kedvezményes tarifa bizonyos 

elektromos berendezésekre. Nem lehetne-e a kötelező feladatot ellátó intézményeknél is ezekre 

a berendezésekre egy „H” tarifát bevezetni? Ezek ötletként elmentek a Balla úrhoz, aki az 

önkormányzatok energetikai problémájával foglalkozik.  

Felvetődött olyan, amit Berhida adott be, hogy állapítsanak meg a településeknél a kötelező 

feladatokra fix energia árat. Legyen ennyi a villany, a gáz, a fűtés és ezt három havonta 

vizsgálják felül. Ne lehessen olyan, hogy 80-szoros ár.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Sokan kifogásolták, hogy pont most kellett bevezetni ezt a 

közbeszerzéses bohóckodást, ami nem egyszerű, mert nem értenek hozzá, és kiszolgáltatottá 

teszi a településeket. Erre merült fel, hogy legyen valami. 

 

Horváth Éva polgármester: Legyen egy hatósági fix ár.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Félreértés van. A közbeszerzést nem most vezették be. Van 

egy közbeszerzési törvény, aminél vannak értékhatárok. Vannak azok az alanyok, akik 

közbeszerzésre kötelezettek, ebbe mindig is beletartoztak az önkormányzatok, intézmények, de 

település nagyságtól függően azon az áron, amin eddig szolgáltatott a közszolgáltató nem kellett 

közbeszerzést kiírni, mert nem értük el azt az értékhatárt. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor viszont a közbeszerzési törvényt be kellett volna 

valorizálni, felvinni az értékhatárokat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A költségvetési törvénybe, hogy a kis települések ne essenek 

bele a közbeszerzésekbe.  

 

Horváth Éva polgármester: Ennek az áthidalására ment be ez, hogy legyen valami, mint 

ahogy a távfűtésnél megvolt. Legyen egy fix energiahivatal által meghatározott ár, amit 

negyedévente felülvizsgál.  

Mindenki ugyanazokkal a gondokkal küzd mindentől függetlenül. Azt vettük észre, hogy az 

igazi megoldást senki nem tudja, és hogy oldjátok meg.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az államtitkár úr semmire nem tudott választ adni, türelmet 

kért, most lesz ez még megbeszélve. Semmi nincs meg, hárítás, halasztás, meg oldjátok meg 

magatok.  

 

Horváth Éva polgármester: Sokkal jobbra nem számítottam, de azért vártam, hogy előhúz a 

zsebből egy-két olyan dolgot, hogy kitaláltuk, ezt kell csinálni.  

Kisebb munkákat elmondanám: 

Szent István park: pad és csikktartó áthelyezése, és a fák, bokrok nyesése elkészült.  

5 db új pad telepítése a temetőbe megtörtént.  

Az övárok (híd és a Malom árok közötti szakasza) kaszálása elkészült. 

Temetőben a vízvételi helyek csapjainak ellenőrzése, cseréje megtörtént. 

Fogorvosi rendelő WC helyiségében a WC tartály cseréje elkészült.  

Malom árok Gyári bekötő út melletti részén a hulladékmentesítés elkészült.  

A Kazinczi utca - Temető utca kereszteződésében megrongálódott telefonaknát a 

szolgáltatónak jeleztük. 

Temető előtti útszakaszon a parkolóra rálógó faágak levágását megrendeltem. 

 

 

6.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (száma: 174/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 
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Béni Norbert képviselő: Lenne egy pár kérdésem. A tervező szerint ez a munka 33 millió 

forint lett és 15 millió + áfáért elvállalta egy cég? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen és ráadásul egy jó kivitelező. 

 

Béni Norbert képviselő: Az rendben van, hogy igény merült fel még egy távfűtéses épület 

bekötésére. Most is megkérdezték a felhasználót, aki jelezte az igényt, hogy még mindig kell 

nekik? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, mert pályázati pénzt nyert az építtető. Nem akarok az Ottó 

helyett beszélni, de beteg és nem tud itt lenni, de azt mondta, hogy akkor is megcsinálja, amíg 

ilyen nagyok a távhődíjak, nem tudja a távfűtést igénybe venni. Az Ottó megkereste október 1-

je után, hogy ilyen drasztikus lesz, és a válasz az volt, hogy igen, kéri. Pályázati pénz van benne. 

Nagyobbat bukik rajta, ha nem csinálja meg, mintha megcsinálja és esetleg 1,5 évig nem 

csinálja, mert két év múlva lehet, hogy a távfűtés lesz a világ legolcsóbb fűtése.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Neki van egy felújított szuper rendszere. 

 

Béni Norbert képviselő: Ezt most ki állja? A szerződés a Pétkomm Kft. és a cég között van. 

 

Horváth Éva polgármester: Ő köt egy szerződést.  

 

Béni Norbert képviselő: A Pétkomm Kft. finanszírozza ezt az egészet? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. A Pétkomm Kft. erre a kivitelezésre szerződést köt ezzel a 

kivitelezővel.  

 

Béni Norbert képviselő: Ki fizeti a számlát? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A megrendelő. 

 

Béni Norbert képviselő: Tehát a felhasználó.  

 

Horváth Éva polgármester: Persze.  

 

Béni Norbert képviselő: Tényleg ez a kétszer olyan hosszú út a legjobb megoldás? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Végignéztük az összeset.  

 

Béni Norbert képviselő: Három út alatt fog átmenni, miközben egy út alatt kellene.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy régi távhővezeték. Ezt mi kimondtuk, hogy semmi új út 

felbontás, semmi új nyomvonal nem lehet, csak a régi távhővezeték nyomvonalán, ami egy 

betoncsatorna.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem lesz a felső szint megbolygatva.  

 

Béni Norbert képviselő: Azt megnézem majd. Az út esetleg nem lesz megbolygatja, de a felső 

szintek meglesznek. 115 méter legalább, miközben 53 méter lenne.  
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Molnár Gyula László képviselő: Az újonnan felújított Berhidai úti rész nem lesz felbolygatva, 

ugye? 

 

Horváth Éva polgármester: Még nincs az a rész felújítva, de ne is bolygassuk meg előtte sem, 

mert utána nem tudják felújítani, egy rogyadék lesz. Az a szakasz esett ki. Megötödölték az 

útberuházásokat.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A határozat szövegében nagyon tetszik az első mondat, 

egyetlenegy mondat 8 sorban van.  

 

Horváth Éva polgármester: Majd a következőnél megfogalmazod. Aki elfogadja az 

előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

284/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alapító 

Okirat 11.3 pontja szerinti kizárólagos alapítói hatáskörében eljárva a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjének – a Pétkomm Kft. és a DS Gázszerelő Bt. 

között „Pétfürdő, Berhidai út 91/B. szám alatti konditerem primer távhő 

bekötővezeték létesítése” megnevezésű kiviteli terv szerinti tartalommal 

távfűtő vezeték és felhasználói hőközpont primer modul építése, 

kivitelezési tevékenységének lefolytatása tárgyban a vállalkozó által 

benyújtott ajánlatban szereplő nettó 14.833.774,- Ft vállalkozási díjjal, a 

feladat elvégzésére vonatkozó vállalkozási szerződés megkötéséhez 

szükséges – kötelezettségvállaláshoz a jóváhagyást megadja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő: 2022. november 4. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

7.) Beszámoló az I-III. negyedéves szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 172/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

285/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2022. I-III. 

negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 

 

 

8.) Bölcsőde téli zárva tartása (száma: 169/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: Itt nem merült fel, hogy megváltozott a téli szünet hossza? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem.  

 

Béni Norbert képviselő: Lesz igény? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Biztos. Az óvodában felmértük az igényt az őszi szünetre, 

eddig 8-10 gyerek lézengett. Most az iskolában ott lesznek a gyerekek, mivel nem lesz őszi 

szünet, így a szülőknek nem kell szabadságot kivenni és az óvodás kistestvérek jönnek az 

óvodába.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez az ellentéte. Most nem lesz őszi szünet, ezért mennek óvodába, de 

ott lesz téli szünet. Ezért kérdezem.  

 

Horváth Éva polgármester: A bölcsőde soha nem kapcsolódott így össze.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A bölcsődés és iskoláskorú korú között nagyobb a 

korkülönbség.  
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Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

286/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek napközbeni ellátását biztosító önkormányzati intézmények 

közül 

 

a Bölcsőde zárva tartását  

2022. december 22-től 2023. január 1-éig 

 

engedélyezi, feltéve, hogy az előzetes igényfelmérést követő esetleges 

változás következtében az ellátást igénylő gyermekek száma nem éri el az 

5 főt és nem lesz az igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (2) bekezdésének 

hatálya alá tartozó gyermek. 

 

A bezárás előtt legalább 8 nappal az érintett szülőket a bezárás tényéről és 

az időtartamáról az intézményvezető - a polgármester egyidejű 

tájékoztatása mellett – köteles értesíteni. 

 

Határidő a) a polgármester tájékoztatására: 2022. december 21. 

                 b) a Képviselő-testület tájékoztatására: a téli szünet végét  

                      követő első testületi ülés. 

Felelős a) határidőért: Plank Alexandra intézményvezető 

             b) határidőért: Horváth Éva polgármester 

 

 

9.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (száma: 175/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: Nem volt javaslat.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérjen be árajánlatot egy cégtől, hogy a 

Huntsmann Kft. megváltozott technikája és bővítései miatt, milyen szag és emissziós 

kibocsátási hatása van a településre. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez egyebek és nem a környezeti beszámolóhoz tartozik. 

Visszatérünk erre. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 4. oldal alján van az a mondat, hogy az idén is megtörtént 

kétszer a platánfák és gesztenyefák permetezése. Javaslom, hogy tegyünk bele egy olyan 

mondatot, hogy a Bocskai – Iskola utcánál lévő fák injektálása megtörtént és jó eredménnyel 

volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? 

 

Béni Norbert képviselő: A Liszt Ferenc utca 16. mögött nincs mászóvár, csak egy csúszda. 

Kerüljön változtatásra. Mászóvárat vittek el, és csak egy csúszda van ott. Minőségileg lejjebb 

mentünk azon a játszótéren.  

Kérdeztem, hogy a stég felújításra került, vagy csak az eleje lett kicserélve a tó felől és akkor 

még mindig vizsgálódunk, hogy mi van a járófelülettel, mi ette meg, hogy ment tönkre? Az is 

itt van, hogy felújításra került a stég. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az az jelentené, hogy teljesen rendbe van téve.   

 

Horváth Éva polgármester: Nem igaz, ezért ezt pontosítjuk, hogy részleges.  

 

Béni Norbert képviselő: Szóba került az Újmandulás utca egy szakasza, ami elkészült. Itt 

lényegében az Újmandulás utca és az Ady utca kereszteződésében egy gödör lett kijavítva.  

 

Horváth Éva polgármester: Dehogyis. Tudod mennyit csináltak meg? Végig az Újmandulás 

utcától ahogy mész a Berhidai úttól, azokat a hatalmas kátyúkat mind megszüntettük.  

 

Béni Norbert képviselő: Kátyúztunk, nem szakaszt építettünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Útdarabot javítottunk karbantartási munkába, valamit 4 millió 

forint értékben. Nézd végig. Azokat az óriási megsüllyedéseket, nyomvonal megsüllyedéseket 

szüntettük meg. 

 

Béni Norbert képviselő: Jártam arra, azért szóltam, hogy foltokat láttam. Teljes útszakaszt 

nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Elég nagy foltok, kisebb utcát befedne az a folt, amit ott látsz.  

 

Béni Norbert képviselő: A Béri Balogh Ádám utca javítása folyamatban van.  

 

Horváth Éva polgármester: Most kötjük a szerződést. 

 

Béni Norbert képviselő: Ez még az idén elkészül?  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, november hónapban. Más? Nem volt.  

Szeretném, ha értelmeznétek nekem ezt az általam nem értelmezhető mondatot, hogy kérjek be 

árajánlatot egy cégtől, hogy a Huntsmann Kft. megváltozott technikája és bővítései miatt, 

milyen szag és emissziós kibocsátási hatása van a településre. Milyen technikája változott meg 

a Huntsmannak? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A technika nem változott meg, ugyanabból a 

technológiából csináltak még egy párhuzamosat. Itt volt a tájékoztató körülbelül két évvel 

ezelőtt.  
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Molnár Gyula László képviselő: Eddig a megtermelt hulladék 30 %-át égették el helyben, 70 

%-át elvitték, most már 100 %-on fog menni. Többekben felmerült a bizottsági ülésen, hogy 

megint erősödik a szaghatás, hétvégén szinte folyamatosan vannak kiengedések, most már nem 

csak hétvégén, és meg kellene mérni, hogy mennyire és mivel terheli a környezetünket.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hol van az, hogy megváltozott? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem tudom. Én azt mondtam el, amiről az ülésen szó volt.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hol volt arról szó, hogy megváltozik? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Volt közmeghallgatás és a bejáráson is elmondták, hogy meg 

fog változni. 

 

Béni Norbert képviselő: Bővülni.  

 

Horváth Éva polgármester: Az égetésről szó sem volt.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Fiketa gázkazánok vannak, amikkel a csurdalék anyagokat 

elégetik. Mennyi szeresére? 

 

Molnár Gyula László képviselő: 100 %. Most már nem viszik el a maradék 70 %-ot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szerintem valami félreértés van.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez a javaslat a múltkori szaghatás vizsgálat, ami eltűnt, annak a 

folyománya, folytatása, újra felelevenítése.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Eltűntek az orrszakértők. 

 

Béni Norbert képviselő: Ez merült fel a Településfejlesztési Bizottság ülésén.  

 

Horváth Éva polgármester: Vannak orrszakértők, akik jelzik, hogy büdös van? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Van olyan szakértő cég, aki a Nitrogénműveknek csinálta, 

nekem megvan az elérhetősége.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérünk egy ilyen szakértőt. Hozzál össze vele.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A telefonszámot meg tudom adni.  

 

 

10.) 110/2022.(III.31.) számú határozat visszavonása (száma: 173/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  
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Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

287/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – tekintettel 

arra, hogy a támogatni kívánt cél a támogatott nyilatkozata szerint 

meghiúsult – a 110/2022.(III.31.) számú határozatát visszavonja. 

 

A határozat alapján 2022. április 1-én megkötött Támogatási szerződés 

VII/1.2. pontjában foglaltak szerint az Önkormányzat a szerződéstől eláll, 

így az a jelen határozatnak Tóth Istvánnal történő közlésével egyidejűleg 

megszűnik. 

 

A támogatási összegből támogatott részére kifizetés nem történt, így 

visszafizetési kötelezettség sem merül fel.  

 

A Képviselő-testület a 110/2022.(III.31.) számú határozat visszavonásával 

felszabaduló 1.200.000,- Ft-ot céltartalékba helyezi.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa Tóth Istvánt, 

valamint arra, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a határozatban 

foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő: a költségvetési rendelet módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

11.) Ady Endre utca 11/A. fűtéskorszerűsítés 2. (száma: 178/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 



22 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

288/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő, 

Ady Endre utca 11/A. önkormányzati lakás fűtéskorszerűsítésére 

elfogadott előirányzott 1.800.000,- Ft keretet megemeli 285.000,- Ft-tal, 

az általános tartalékkeret terhére.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy  

a) a költségvetési rendelet módosításánál a határozatban foglaltakat 

vegye figyelembe,  

b) a felmerült pótmunkák elvégzéséről azonnal intézkedjen.  

 

Határidő a) a soron következő költségvetési rendelet módosítás  

                 b) azonnal 

Felelős mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) Pétfürdőről Várpalotára kanyarodó út jobb oldalán lévő közúti vezetőkorlát 

(szalagkorlát) helyrehozatala (száma: 179/2022.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a 

Plastiroute Kft-vel kössön szerződést, bruttó 3.775.354,- Ft-tal, melynek fedezete az általános 

tartalék. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

kérjen szakértői véleményt a közlekedési koncepciós szakembertől a szalagkorlát kiváltására 

vagy szakaszolt korláttal, vagy egyéb megoldással, például beton T profil támfal használatára 

a Wimmer kanyarban.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

kérje fel a Polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot a Wimmer Trans Kft. vezetőjével, kérjen 

hozzájárulást, hogy a telephelyén elhelyezhessünk egy közterület figyelő kamerát (ami a 

szalagkorlátot figyelné), melyhez az áramellátást is a telephelyről biztosítanánk. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a Plastiroute Kft-vel 

kössön szerződést, bruttó 3.775.354,- Ft-tal, melynek fedezete az általános tartalék. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

kérjen szakértői véleményt a közlekedési koncepciós szakembertől a szalagkorlát kiváltására 



23 

 

vagy szakaszolt korláttal, vagy egyéb megoldással, például beton T profil támfal használatára 

a Wimmer kanyarban.  

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

kérje fel a Polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot a Wimmer Trans Kft. vezetőjével, kérjen 

hozzájárulást, hogy a telephelyén elhelyezhessünk egy közterület figyelő kamerát (ami a 

szalagkorlátot figyelné), melyhez az áramellátást is a telephelyről biztosítanánk. 

A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a 

Polgármester Asszonyt, hogy vegye fel a kapcsolatot a Várpalotai Rendőrkapitánysággal. 

Amennyiben van lehetőség rá, értesítsék az Önkormányzatot, ha az említett helyszínen baleset 

történik.  

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? 

 

Béni Norbert képviselő: Röviden összefoglalva, hogy miért lett ez ilyen hosszú. Nagyon drága 

ez a szalagkorlát javítás. Ha szakaszolttá lehetne tenni, akkor csak a megrongálódott 

szakaszokat kellene cserélni, nem a hosszú egyenes részeket. Ha lenne térfigyelő kameránk 

esetleg be lehetne hajtani a károkozást. Ugyanez van a Rendőrségnél, hogy jelezze már, hogyha 

tud ilyen balesetről. Vagy korlát vagy egyéb megoldás, a szakaszolás miatt van, hogy ne az 

egész korlát kerüljön cserére.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Többszörösen bebiztosítottuk magunkat, hogy ne legyen az, 

hogy a károkozás megtörténik, és nem lesz pénzünk a felújításra.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Bizottságok által kiegészített határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

289/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Várpalota-Pétfürdő összekötő út Berhidai úti csatlakozásánál a 

megrongálódott szalagkorlát javítását elvégezteti 2022-ben. 

 

A kivitelezési munkák elvégzésével a Plastiroute Kft-vel (8400 Ajka, 

Ipari park Északi szektor hrsz.: 5414/8.) köt szerződést.  

Kivitelezés költsége: bruttó 3.775.354,- Ft, melynek fedezete az általános 

tartalék.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a megrendelés kiadására, illetve a 

szerződés megkötésére. Egyben felkéri, hogy a költségvetési rendelet 

módosításánál a határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő: megrendelésre: 2022. november 10.  

      soron következő költségvetési rendelet módosítása  

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Horváth Éva polgármester: Jönnek a bizottsági javaslatok, hogy a közlekedési szakértőtől 

kérjünk véleményt, hogy ezt az egybefüggő szalagkorlátot hogy lehet egy szakaszolt korláttal, 

vagy más megoldással helyettesíteni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem fog ingyen dolgozni.  

 

Horváth Éva polgármester: Felkérjük és visszahozzuk. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

290/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy kérjen szakértői véleményt Demény Zoltán 

közlekedési tervezőtől a Várpalota-Pétfürdő összekötő út Berhidai úti 

csatlakozásánál a vezetőkorlát (szalagkorlát) kiváltására (szakaszolt 

korlát, vagy egyéb megoldással, például beton T profil támfal 

használatára).  

 

 

Horváth Éva polgármester: Polgármestert kérje fel, hogy a Wimmer Trans Kft-től kérjen 

hozzájárulást, hogy elhelyezhessünk egy térfigyelő kamerát, és a telephely biztosítaná az 

áramellátását. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

291/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Péti útkanyarban elhelyezett szalagkorlátot - a rongáló 

személy felderíthetősége érdekében - közterületi térfigyelő kamerával 

figyeli.  

A közterületi térfigyelő kamera elhelyezését és annak áramellátását a 

Wimmer Trans Kft. telephelyén lévő épületen oldaná meg. 

 

Ennek érdekében felkéri a polgármestert, hogy folytasson tárgyalást a 

Wimmer Trans Kft. ügyvezetőjével a kamera elhelyezése és működtetése 

céljából. 
 

 

Horváth Éva polgármester: Beszélek a rendőrkapitány úrral. A rendőrség nem igazán szereti 

azt, amikor ilyen testületi határozatban utasítjuk őt. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szépen megkérjük.  
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Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy ezt az utolsó etapot az áprilisi testületi 

ülésig el lehetne halasztani, amikor itt lesz Linczmayer úr. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Megkérdezed, és ha elhatárolódik, akkor áprilisban 

számonkérjük, hogy miért nem. Kedves gesztussal, hogy miért nem járul hozzá. 

 

Horváth Éva polgármester: Meg lehet szavazni. Próbálkozni fogok telefonon, de levélben 

biztos, hogy nem. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

292/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Péti 

útkanyarban elhelyezett szalagkorlát megrongálódása esetében – a rongáló 

személy kártérítési felelősségének érvényesítése érdekében – a Várpalotai 

Rendőrkapitányság segítségét kéri.  

 

Ennek érdekében felkéri a polgármestert, vegye fel a kapcsolatot a 

Várpalotai Rendőrkapitányság vezetőjével, tájékoztassa a határozatban 

foglaltakról, és kérje segítségét a bekövetkező balesetről történő 

értesítéssel, amennyiben a szalagkorlát rongálódott.  

 

 

13.) Panelkuckó Alapítvány kérelme (száma: 182/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett 

határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

293/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul 

ahhoz, hogy a Panelkuckó Alapítvány a számára úszásoktatásra a 

141/2022.(IV.28.) számú képviselő-testületi határozatban megítélt 

420.000,- Ft fel nem használt részét (134.593,- Ft) a gyermekek Mikulás 

csomagjainak összeállítására használja fel. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a Támogatási szerződés módosításának 

megkötésére.  

 

Határidő: 2022. november 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Tájékoztató: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 177/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Pénzügyi Bizottsági javaslat 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a következő határozati javaslatot:  

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 2022. évi 

költségvetésének Lakóház Energetikai program céltartalékát megemeli 10.000.000.- Ft-tal az 

Általános tartalék terhére. Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításakor 

a határozatban foglaltakat építse be. Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt azért nem fogom megszavazni, mert ha bólintott volna a 

Képviselő-testület, hogy befogadhatom az elfogyott céltartalék ellenére a pályázatokat, és a 

határozatba bele írhattam volna, hogy az általános tartalékkeret terhére, akkor ugyanott tartunk 

és nem kell megvariálni a költségvetési rendelet tartalék pénzét. Az a bajom, hogy 3 pályázat 

van bent, az 5.400 ezer forint, még lehet, hogy november végéig bejön másik három, akkor már 

túllépem a 10 milliót és megint ott vagyok, hogy az utolsót nem tudom befogadni. Ezek után 

nem fogom befogadni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bocsánat polgármester asszony! Egyrészt arról nem tudtam, 

hogy ennyi pályázó van, mert szabadságon voltam. Tegnap mikor mondtad a bizottsági ülésen, 

szembesültem vele. Nem emlékeztem hirtelen a rendelet szövegére. Arról volt szó mindig, hogy 

felülről nyitott a pályázat, ha elfogy a pénz, akkor lehet hozzátenni. Amit te szeretnél, az a nem 

járható út, mert akkor kellene nekem törvényességi észrevételt tennem. Egész pontosan azt 

mondja a rendelet, hogy az önkormányzat vissza nem térítendő támogatást nyújt a pályázónak 

az évente rendelkezésre álló keretösszeg erejéig. Ha nem töltöd fel mindig a keretösszeget a 

céltartalékba, akkor így jártál. Ezzel nem azt mondtam, hogy kötelező megemelni. Ha azt akarja 

a Képviselő-testület, hogy még lehessen beadni pályázatokat, akkor ide kell tenni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a törvényes? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Vita lezárva, szavazunk! 

 

Béni Norbert képviselő: Ha ennyire sok pályázó van, akkor 15 millió forintra módosítanám.  
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Horváth Éva polgármester: Azt ne.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem tudom mekkora összegre van pályázat. 

 

Béni Norbert képviselő: Tegnap elhangzott, hogy 46 ezer forint van bent jelenleg. Azt mondta, 

hogy három pályázat van.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 5.400 ezer forint a pályázati igény.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szavazzunk róla! 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Most mondom, hogy mivel ez költségvetés módosítását 

előkészítő határozat, itt a 4 igen szavazat szükséges. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 15 millió céltartalékba helyezéssel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

294/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Pétfürdő 

Nagyközség Önkormányzata 2022. évi költségvetésének Lakóház 

Energetikai program céltartalékát megemeli 15.000.000.- Ft-tal az 

általános tartalék terhére. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításakor a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő: soron következő költségvetés módosítás 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

b) Településfejlesztési Bizottsági javaslat 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a Jegyző 

asszonyt, hogy parkolási rendelet-tervezetet készítsen.  

 

Horváth Éva polgármester: Fizetni akarsz a parkolásért? 

 

Béni Norbert képviselő: Nem, de ezt egyelőre toljuk el, mert felmerült egy-két dolog menet 

közben.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mondanál róla pár mondatot, hogy miért merült ez fel? 

 

Béni Norbert képviselő: Több ember megkeresett, nem csak engem, hogy nem tudnak már 

parkolni, mert a kisdobozos, nagydobozos autók, a platós autók parkolnak.   
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tényleg sok a céges autó.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem feltétlenül kell fizetős parkolókat csinálni.  

 

Béni Norbert képviselő: Szó sem volt fizetősről.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Például olyan, hogy a ház előtti parkolást lehetővé tegyed. 

Azt is úgy lehet, ha van parkolási rendelet. Az nem hangzott el a bizottsági ülésen, hogy fizetős 

parkolás, hanem valahogy a parkolást szabályozni lehessen. Ahhoz rendeletet kell alkotni. 

Gondolkoztam rajta én is, miután a bizottság ezt így megszavazta. Nem biztos, hogy nyerne 

vele annyit a Képviselő-testület, amennyit lehet vele veszíteni. 

 

Horváth Éva polgármester: Te javasolod, mivel nem mondhatod a bizottság nevében, hogy 

ne kérje fel a testületet.  

 

Béni Norbert képviselő: Felmerültek olyan dolgok, ha itt mindenféle parkolókártya kerülne 

bevezetésre, hogy ki hova állhat, mi van akkor, ha valaki vendégeket hív. Nincs kártya. Nem 

tudnak a vendégek leparkolni, hova parkoljanak? Ez egy elég nagy probléma. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A lényege az volt az egész beszélgetésnek, hogy legyen 

parkolási rendeletünk, foglalkozzunk a témával, mert nagyon nagy probléma.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem rendelet kellene, hanem parkoló.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Vagy mind a kettő kellene esetleg. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely 

szerint a jegyző készítsen elő parkolási rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

295/2022.(X.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a jegyző 

készítsen elő parkolási rendelet-tervezetet.  

 

 

Béni Norbert képviselő: A Liszt Ferenc utca 42-54. előtt lévő 2-3 aknafedél kezd beszakadni. 

Mivel szó volt róla, hogy a Béri Balogh Ádámot jönnek felújítani, nem lehetne megcsinálni? 

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük! 

 

Béni Norbert képviselő: Rá kell kérdeznem az Iskola utca – Berhidai út átereszre. Hogy áll a 

dolog? 
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Horváth Éva polgármester: Nem kaptuk meg a közmű engedélyeket ehhez. Kell kezdeni 

elölről az egészet. Az a gond, hogy az árokban megy egy ivóvízvezeték.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyszer már megadták. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem adták meg. Azért függesztettük fel a tervezést, mert az 

ivóvízvezetéket ki kellett volna váltani.   

 

Béni Norbert képviselő: A Béri Balogh Ádám és a Fazekas Mihály utca sarkán volt egy tábla, 

ami utoljára Z alakban volt, amit ott sincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Írd le és pótoljuk. 

 

Béni Norbert képviselő: A gömbös játszónál, az óvoda bal oldalán három hónapja nincs 

megnyírva a sövény, lassan a járdán közlekedni nem lehet.   

 

Horváth Éva polgármester: Vannak ott lakók, akik lelkesek, nem lehet őket beszervezni?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: 1000,- Ft a benzin.  

 

Horváth Éva polgármester: Most már ne kérjetek tőlünk semmiféle ilyen munkát.  

 

Béni Norbert képviselő: Kimaradt egy dolog, amiről Településfejlesztési Bizottság ülésén 

szavaztunk, itt meg nem. A szagkibocsátós felméréses dolog. Erről szeretném, ha szavaznánk.  

 

Horváth Éva polgármester: Mi volt ez? 

 

Béni Norbert képviselő: A Huntsmann-os és erről nem szavaztunk és szeretném, ha erről lenne 

szavazás. 

 

Horváth Éva polgármester: A Gyula mondta, hogy hoz nekünk egy szakértőt. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Odaadom a telefonszámot.  

 

Béni Norbert képviselő: Felvállalod, hogy átadod azt a telefonszámot és a polgármester 

asszonyt felkérjük, hogy vegye fel a kapcsolatot? Erről szavazhatunk? 

 

Horváth Éva polgármester: Kivel vegyem fel a kapcsolatot? Bejön ide a szaglós ember és 

elmondja, hogy mit tudni csinálni és mennyi pénzért. Az általános tartalékunkat most 

nullázzátok le.  

A Gyula felvállalta, hogy hoz szakembert.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Küldök egy telefonszámot.  

 

 

c) Képviselői jelzések 

ca) Régi hivatal vizes blokkja 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elég sokat járok most a hivatalba a népszámlálás miatt, 

kérdezem én, hogy mi az a rettenetes árok, ami Bakonykarszt szalaggal van körbevonva?  
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Horváth Éva polgármester: A régi épület szennyvízelvezető rendszere tönkrement, azt tártuk 

fel. A férfi vizes blokkal van gond.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ott nem láttam még lapáton támaszkodó munkásembert sem.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert azon gondolkodunk, hogy érdemes-e belefogni, 

árajánlatot kérni, vagy temessük be az egészet és egy WC blokk lesz. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Be lesz temetve? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ki tárta fel? 

 

Horváth Éva polgármester: A megbízott vízvezetékszerelő emberei.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nyilván akkor már valamit fizetettek. Azt szeretném 

kérdezni, hogy ott történni fog-e valami? Nyilván oka volt, hogy kívül is feltárás volt?  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, mert elvezető rendszert fel kellett tárni, hogy hol van a 

dugulás.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Meglett? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, végig be van cementálódva az évtizedeken át beleöntött sitt, 

meg minden, szépen bebetonozódott az egész 50 éves csővezeték.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mi a megoldás? 

 

Horváth Éva polgármester: A megoldás, hogy vagy ki kell váltani sok millió forintért, vagy 

pedig úgy döntünk, hogy elég egy vizesblokk abban az épületben egy ideig. 

 

 

cb) Ifjúsági tó körüli közvilágítás 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A strand mellett a tó körül a közvilágítás eléggé ramaty, 

mondhatni félelmetes. Többször járok arrafele gyalog és igazából él az a kettő lámpa, ami nem 

világít, de olyan, mintha egy gyufányi fény lenne benne. A stég és a strand közötti részen.  

 

Horváth Éva polgármester: Attilának szólunk, aki kivitelezte és megnézi mit lehet csinálni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A továbbiakban a fűzfák olyannyira megnőttek, hogy 

takarásban vannak.  

 

 

cc) Temető állapota 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Több lakossági megkeresést kaptam azzal kapcsolatban, 

hogy a temető állapota… 
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Horváth Éva polgármester: Gyönyörű a temető. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Most voltunk kint Béni Norbert képviselőtársammal, a 

temető bal oldala még mindig nem gyönyörű és itt lesz a halottak napja, úgyhogy tényleg legyen 

gyönyörű.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A megkeresés arról szólt, hogy minőségi különbség van az 

előzőekben történt temető gondozás és a jelenlegi temető gondozás között.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor 300,- Ft az üzemanyag, most meg 1000,- Ft.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nyírják a füvet szegélyvágóval, viszont az összes 

nyesedéket, kavicsot, földet felszórják a sírkövekre, amiket nehéz utána rendbe tenni. Aki 

hetente kijár a temetőbe, látják a minőségbeli különbséget. Láttam fotókat, valóban csúnyán 

nyírják a füvet. Dicséret az előző temetőgondnok felé, hogy akkor nagyon szépen rendbe volt 

rakva.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vissza kell hozni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez szervezési probléma. A parkolókban is vigyáznak a 

kocsikra, eltakarják azokat fűnyírásnál. 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs embere a Pétkommnak, se nekem. Menjél el az egri 

temetőbe, egy út van, amin végig tudsz menni, utána térdig jársz az avarban. Nem az, hogy 

füvet nyírnak. Úgy kell keresgélni a sírokat.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A megkeresést továbbítottam.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Voltunk kint ülés előtt Béni Norbert képviselőtársammal. 

 

Horváth Éva polgármester: Vettem a lapot, szólunk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem csak az a probléma. A bal oldalon nincs levágva a fű a 

sorok között rendesen. Sok a levél is. Egyébként nyugodtan megnevezhetjük, a Szasza csinálta 

régen a temetőt, aki most nyugdíjas. Lehet, ha megkérdeznénk, visszajönne.  

Az meg, hogy nincs elég ember, elég sánta, mert én is hoztam most trimerest, el is jött volna 

dolgozni, egyelőre létszámstop van a Pétkomm-nál, azt a választ kapta.  

 

Horváth Éva polgármester: Nyilván a költségekkel ők is spórolnak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nyilván, de ritkán jön ide normális ember. 

 

 

cd) Települési kiskukák ürítése 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szintén óriási probléma a településen, a kiskukák nem 

nagyon vannak ürítve.  

 

Horváth Éva polgármester: Minden héten végigmennek és ürítik.  
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Molnár Gyula László képviselő: Egy kis helyszíni ismeret kellene a kukásnak mondani, van, 

amit nem is tud, hogy ott van kuka.  

 

Horváth Éva polgármester: Külön kukások vannak az alkalmazottak közül, akiknek az a 

dolguk, hogy a kiskukákat ürítsék és minden héten végigmennek.  

 

 

ce) Pad hiányzó eleme 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Szent István parkban van egy pad, amiről hiányzik egy 

elem, az ülő részéről. 

 

Horváth Éva polgármester: Szerintem meg lett rendelve.  

 

 

cf) Fűtés megtakarítás 

 

Béni Norbert képviselő: A PMTE-nél felmerült a fűtés megtakarításos dolog. A többi 

intézményünknél mivel fog járni ez az emelkedett a hődíj? 

 

Horváth Éva polgármester: Novemberre fogjuk összeállítani az intézményvezetőkkel, hogy 

mivel jár a spórolás és addigra le lesz téve egy forgatókönyv, hogy próbáljuk visszafogni.  

 

Béni Norbert képviselő: Amiket megszavaztunk összegeket, ahhoz már kellett legyen valami 

támpont.  

 

Horváth Éva polgármester: Amiket megszavaztunk, az a tavalyi fogyasztás volt. Annál csak 

kevesebb lehet.  

 

Béni Norbert képviselő: Ott akkor még semmilyen megtakarításról nem volt szó.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott még semmilyen. 

 

Béni Norbert képviselő: Néhány pletyka terjeng Péten… 

 

Horváth Éva polgármester: Ezért mondtam a PMTE-nél, hogy megtakarítás nélkül a két 

iskolaépületben 1,5 millió forint volt az igény, mintha annyit fogyasztana, mint tavaly. A 

PMTE-nél pedig a csökkentettnél az 1,7-et keveseltétek. Ezért nem értettem egyet vele.  

 

Béni Norbert képviselő: A táblázatok nem azt mutatták. Tegnap Pénzügyi Bizottság ülésén 

megbeszéltük, hogy egy konyha és egy étkező merőben más felállás.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy öltözőt használnak hetente 4 órában, a konyhát pedig minden 

nap reggel 5-től 15 óráig. 

 

Béni Norbert képviselő: És épületen belül. 

 

Horváth Éva polgármester: Miért? Az öltöző nem épületen belül van? 
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Béni Norbert képviselő: A PMTE öltöző épületen belül van, de használaton kívül van 

egyébként. Az iskola épülete alapból használva van folyamatosan, nincs ideje kihűlni.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

 

 

17.35 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


